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December havi beszámoló 
Királyvölgyi Krisztián sportügyekért felelős alelnök 

(2014. december 1. – 2014. december 31.) 

 

 

 

Sportjogi konferencia 

A Sportjogi előadások szervezése folyamatban van, de még konkretizálni nem 

sikerült az időpontot és a résztvevőket. Az első vita-előadás valószínűleg február 

végén lesz „Klubkártyák vs. Üres szektorok” címmel. Az előadásra a szakmában 

kiemelkedő sportjogászokat és a sportélet egy-egy ismert alakját fogjuk 

meghívni. A vizsgaidőszak illetve az ünnepek miatt kicsit nehézkes a szervezés, 

de január végére biztossá fog válni minden a rendezvénnyel kapcsolatban. Ezen 

kívül szeretnénk még egy sportjogi előadást szervezni márciusra, amely az 

Olimpiákkal, konkrétan a 2024-es magyar pályázattal fog foglalkozni. 

MEFOB 

Folyamatban van a MEFOB-os igényfelmerő programunk, amelynek a célja, 

hogy minél több ÁJK-s hallgató vegyen részt a versenyeken. Ezt a honlapon egy 

külön felülettel szeretnénk majd elérni, amely egy helyre összegyűjti a sport 

rendezvényeket.  
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EHÖK Sportbizottság 

Részt vettem a Rektori Sportpályázatok elbírálásán a december 9-én 15:00 

órakkor tartott EHÖK Sportbizottsági ülésen. Ezen kb. 50-60 pályázatot kellett 

elbírálnunk és meghatározni a keretből az összegeket, amelyeket a támogatott 

pályázatok kapnak. Ezen kívül személyi kérdésekben beállott változásokról esett 

szó. Az EHÖK-ös Sportbizottságos kéréseknek eleget tettem, az ott kapott 

feladataimat elvégeztem. 

Hallgatói kérések, Sportkártya 

A decemberi hónapban nem érkezett újabb megrendelés, illetve a sportolási 

aktivitás, illetve az ezzel kapcsolatos megkeresések is csökkentek, feltehetően a 

vizsgaidőszak és az ünnepek okán. 

Pénzügyi elszámolás 

Az elmúlt időszakban nem használtam fel a Hallgató Önkormányzat 

költségvetéséből egyetlen forintot sem. 
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Kérem a Tisztelt Ellenőrző Bizottságtól beszámolóm elfogadását! 

Budapest, 2015. január 11. 

Királyvölgyi Krisztán 

Sportügyekért felelős alelnök 

ELTE ÁJK HÖK 
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